

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



優才 (楊殷有娣) 書院 (小學部) GT (Ellen Yeung) College (Primary Section)



學校(小學) Schools (Primary)

優才(楊殷有娣)書院(小學部)培養學生愛護環境,熱愛大自然的生活態度。學校透過綠色管理和發展課程,與本地及海外環保組織合作,並與家長攜手全方位培育綠色新一代。

GT (Ellen Yeung) College (Primary Section) nurtures its students to embrace the living attitude of caring for nature and the environment. Through green management and curriculum development, the School works together with various local and overseas organisations as well as parents to nurture a "green" next generation.



將環境教育納入常規科目,並為碳足跡、環境科學和自 然保育等專題自行設計教材。

Integrating environmental education into regular subjects and designing the School's own teaching materials on topics such as carbon footprint, environmental science and nature conservation.



成立家長環保組織「綠色學會」,為家長舉辦不同的環保訓練,並積極邀請他們參與學校環保活動,如玩具回收、書籍銷售和慈善二手賣物活動。

Setting up a parent environmental group "Green Society" to organise training on different aspects of the environment for parents and actively engaging them in the School's environmental activities such as recycling of toys, books and the second-hand charity sale.



委任學生成為環保領袖生,並安排他們參與不同的環 保訓練及計劃,如協助量度空氣污染物濃度。

Appointing students as "Green Leaders" and engaging them in different environmental training and programmes such as measuring air pollutant concentrations.